
SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI KOMISJI OŚWIATY, ZDROWIA 

I SPRAW SOCJALNYCH W MIESIĄCU PAŹDZIERNIKU 2020 ROKU. 

W miesiącu październiku Komisja obradowała dwa razy : 19.10 i 03.11.2020 roku. 

Komisja zajmowała się następującymi tematami: 

1.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2.Spotkanie z koordynatorem sportu Panem Jarosławem Sobczykiem. 

3.Stan realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2019/2020. 

4.Sprawy bieżące. 

Protokół z poprzedniego miesiąca- z 14 wrzesnia przyjęto jednogłośnie. 

W punkcie drugim przeanalizowano i omówiono planowanie imprez sportowych w/g 

kalendarza zawodów sportowych na nowy rok szkolny. Jednakże w związku na trudną 

sytuację związaną z pandemią nie ma wytycznych odnośnie sportów szkolnych. 

Dyskutowano również na temat braku stadionu i miejsca, do uprawiania czwórboju 

lekkoatletycznego i lekkoatletyki. 

Przygotowany i przedstawiony materiał  przez Koordynatora Sportu przyjęto jednogłośnie. 

W punkcie trzecim pochylono się nad stanem realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2019/2020. 

Przygotowany materiał przez Dyrektor MZEAS przyjęto jednogłośnie ,,za”. 

W sprawach bieżących poruszano następujące tematy: 

-nauki zdalnej w czasie pandemii, 

- ogrodzenia wokół szkoły w Głębcach i przejścia przez mostek do szkoły, 

- możliwości budowy bieżni do skoku w dal przy wszystkich szkołach, 

-możliwości utworzenia szkoły sportowej w Wiśle wraz z odpowiednim zapleczem. 

Na posiedzeniu połączonych Komisji omawiano materiały przygotowane na sesję. 
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